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ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 223 

 ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

Ημερομηνία:   5.9.2023 και ώρα 16:00 

      Τόπος:             Διαδικτυακά 

 

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  

 

1. Καπέλλος Σωτήρης (HELLENiQ)  

2. Βαρλάμης Δημήτρης (Jinko Solar)  

3. Σηφάκης Νίκος (ΑΕΝΑΟS)  

4. Αθανασίου Αλέξανδρος (Krannich)  

5. Κυριακόπουλος Δημήτρης (απών)  

6. Σαρρής Τάκης (JUWI)  

7. Συμεώνη Σούρσου (απούσα) 

 

Παρέστη ακόμη ο Σύμβουλος Σ. Ψωμάς και τα μέλη Ν. Κιτσαντάς, Α. Ζαχαρίου, Στ. Γατόπουλος, Γ. 

Βλάσσης,  Π. Κωτσοβίλης, Κ. Καραγιαννίδης, Κ. Φαϊτατζόγλου, Κ. Ζυγούλη, Δ. Τιτόπουλος, Βλάχος, 

Γιαννέλος, Γ. Τζανίδης, Στ. Αρτόπουλος, Δ. Λουκάς, Π. Φραγκος, Δ. Δημητρίου, Ι. Μαρκόπουλος, Σ. 

Παπαλάμπρου, Σ. Ξάνθης, Χ. Φίλανδρος, Δ. Ζαχαράκης,Ι. Σακελίων, Δ. Τιτόπουλος, Α. Δαύρου, 

Π.Μπλάτσιος, Π. Τσικούρας, Γ. Λέντζας, Γ. Ρούλιας, Μ. Ιερωνυμίδης, Μ. Χρονάκης, Β. Λιάσκας, Γ. 

Βλάσσης, Δ. Κυριακίδης, Β. Καρίπογλου, Μ΄Μαρής, Δ. Γαλανός. 

 

Ο Πρόεδρος, αφού διαπίστωσε την απαρτία δεδομένου ότι συμμετέχουν 5 μέλη του ΔΣ, συνεπώς το 

ΔΣ βρίσκεται σε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης με κατά σειρά συζήτηση των θεμάτων 

της ημερήσιας διάταξης. 

 

ΗΜΕΡΗΣΙΑ ΔΙΑΤΑΞΗ  

 

1. Ενημέρωση για θέματα της αγοράς 

2. Ενημέρωση για τις Ομάδες εργασίας του ΣΕΦ 

3. Θέματα ΔΕΔΔΗΕ (δίκτυα, διαγωνισμοί Πελοποννήσου-Κρήτης) 
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4. Φωτοβολταϊκά στη στέγη 

5. Ενημέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συμμετείχαν σε συναντήσεις από το 

προηγούμενο ΔΣ μέχρι σήμερα 

6. Ταμειακή ενημέρωση 

 

Θέμα 1: Ενημέρωση για θέματα της αγοράς 

 

Ο κ. Ψωμάς ενημέρωσε τα μέλη για την πορεία του Προγράμματος “Φωτοβολταϊκά στη Στέγη”. Στη 

συνέχεια αναφέρθηκε στο νέο πρόγραμμα για επιχειρήσεις (με μηδενική έγχυση με ή χωρίς 

αποθήκευση) το οποίο θα ανακοινωθεί το φθινόπωρο. 

Πληροφόρησε ακόμη τα μέλη για ένα επικείμενο νομοσχέδιο στο οποίο θα προβλέπονται εφεξής 

υποχρεωτικές περιμετρικές φυτεύσεις σε νέα πάρκα (>1 MW). 

Στις προθέσεις του ΥΠΕΝ είναι επίσης να προχωρήσουν ρυθμίσεις για αγροβολταϊκά (πιθανότατα 

μέσα στο 2024). 

Για το θέμα που είχε τεθεί σε προηγούμενο ΔΣ και αφορούσε τη δυνατότητα έργων να παγώσουν 

προσωρινά τις συμβάσεις τους με τον ΔΑΠΕΕΠ και να συμμετέχουν στο Χρηματιστήριο Ενέργειας 

(εστάλη και σχετική επιστολή του ΣΕΦ προς το υπουργείο), οι πληροφορίες λένε πως το αίτημά μας 

έγινε δεκτό και θα υπάρξει σχετική εντολή προς τον ΔΑΠΕΕΠ. 

Έγινε επίσης ενημέρωση για τους αναθεωρημένους στόχους του ΕΣΕΚ (που είναι μειωμένοι για τα 

φωτοβολταϊκά και τις μπαταρίες σε σχέση με το προσχέδιο του Ιανουαρίου). Για το θέμα αυτό ο 

Σύνδεσμος έστειλε τις προτάσεις του στο ΥΠΕΝ (έχουν κοινοποιηθεί σε όλα τα μέλη). 

Καταρχήν θετικό φαίνεται πως είναι το ΥΠΕΝ και στο θέμα της διατήρησης των ταριφών για τα 

συστήματα έως 1 MW μέχρι και τον Αύγουστο του 2024 (αν και το θέμα αυτό απαιτεί νομοθετική 

ρύθμιση). 

Ζητήθηκαν τέλος συναντήσεις με τους υπουργούς Ενέργειας, Οικονομικών και τον ΔΕΔΔΗΕ 

προκειμένου να προωθηθούν τα θέματα του κλάδου. 

 

Θέμα 2: Ενημέρωση για τις ομάδες εργασίας 

 

Προκειμένου να υπάρξει εύρυθμη λειτουργία των ομάδων, ζητήθηκε από τους υπεύθυνους για αυτές 

να ενημερώνουν τακτικά το ΔΣ και να υπάρξουν κάποιοι υποτυπώδεις κανόνες λειτουργίας για να 

μπορούν να συμμετέχουν απρόσκοπτα τα ενδιαφερόμενα μέλη. 
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Θέμα 3: Θέματα ΔΕΔΔΗΕ (δίκτυα, διαγωνισμοί Πελοποννήσου-Κρήτης) 

 

Ετέθη από μέλη μας το ερώτημα γιατί ο Σύνδεσμος δεν έχει διατυπώσει κάποια πρόταση για το μέλλον 

των διαγωνισμών που έχουν παγώσει. Μετά από εκτενή συζήτηση, τα μέλη του ΔΣ έκριναν πως  

εφόσον αναμένεται οριστική επίλυση στο πρόβλημα που δημιουργήθηκε στους εν λόγω Διαγωνισμούς 

από το Υπουργείο εντός των ερχόμενων εβδομάδων, ορθό θα ήταν να αναμένουμε.   

 

Θέμα 4: Φωτοβολταϊκά στη στέγη 

 

Το θέμα αναβλήθηκε για επόμενο ΔΣ καθώς απουσίαζαν τα μέλη που το έθεσαν και δεν είχε μια 

συζήτηση εν τη απουσία τους.  

 

Θέμα 5: Ενημέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συμμετείχαν σε συναντήσεις από το 

προηγούμενο ΔΣ μέχρι σήμερα 

 

Τίποτα αξιόλογο. 

 

Θέμα 5: Ταμειακή ενημέρωση 

 

Το ταμείο του ΣΕΦ είναι: 

 Καταθέσεις στην Πειραιώς 5/9/2023 ποσό 33.018,62 € 

 Καταθέσεις στην Alpha Bank 5/9/2023 ποσό >121.000 € (εκτίμηση μέχρι την νομιμοποίηση 

στην τράπεζα του νέου ΔΣ, ώστε να επιτραπεί η πρόσβαση στον λογαριασμό της Alpha) 

 Καταθέσεις στην Εθνική 08.03.2022 ποσό 996,95 €  

 Μικρό ταμείο 5/9/2023 ποσό 784,95 €.  

 Ήτοι, σύνολο ταμείου ΣΕΦ: >155.800,52 €.  

 

Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ. 

Η επόμενη συνεδρίαση του Δ.Σ. έχει προσδιοριστεί να γίνει διαδικτυακά την Τρίτη 3/10/2023 και ώρα 

16:00.   
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Αθήνα,  5.9.2023 

 

Ο Πρόεδρος  ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 

 

Ο Αντιπρόεδρος  ΒΑΡΛΑΜΗΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ  

 

Ο Γραμματέας  ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΗΦΑΚΗΣ  

 

Ο Ταμίας  ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ  

 

Μέλος   ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ  

 

Μέλος   ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ (απών) 

 

Μέλος   ΣΟΥΡΣΟΥ ΣΥΜΕΩΝΗ (απούσα) 


